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Abstract (en)
The fastening consists of a clamp with two jaws (3, 4) in the form of first order levers which open outwards and close to engage with the edge of the
boot sole. The jaws have lateral stops which press against the upper of the boot toe, and the clamp has additional front stops (12) to engage with
the end of the boot sole, made in the form of rollers with vertical axes of rotation. The lateral stops are in the form of low-friction components and can
also be rollers.

Abstract (fr)
Fixation de sécurité d'une chaussure de ski, comprenant une mâchoire présentant deux bras (3, 4) indépendants de manière à s'ouvrir à l'opposé
l'un de l'autre lors du chaussage et aptes à retenir verticalement la chaussure par sa semelle débordante (10), la mâchoire pouvant pivoter
latéralement contre l'action d'un ressort de rappel. Les bras (3, 4) s'appuient sur la tige (11) de la chaussure, tandis que la semelle (10) s'appuie
sur des moyens de butée frontale (12, 13) qui sont soit situés sur les bras, soit sur l'embase (1). Cette fixation s'adapte d'elle-même à la chaussure.
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